
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst Raadsronde aanleg 4
e
 hockeyveld 

 

Onderwerp Aanleg vierde hockeyveld sportpark Geusselt 

Portefeuillehouder Wethouder Willems 

Programmanummer 7 Sport 

Behandelend ambtenaar M Wedda 
Telefoonnummer: 043-350 4088 
marjolein.wedda@maastricht.nl 

Doel van de bijeenkomst Besluitvorming 

Vorm bijeenkomst Voorbereiding besluit 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

In het Coalitieakkoord 2014-2018 “Wij Maastricht” is de ambitie opgenomen om 
te komen tot een vierde hockeyveld. Na intensief overleg tussen de gebruikers 
van sportpark Geusselt, de Maastrichtse Hockeyvereniging, Maastricht Sport 
en het het beleidsveld B&O/ Ruimte, is er een definitief ontwerp met 
businesscase beschikbaar voor realisatie en exploitatie van een vierde 
hockeyveld op sportpark Geusselt dat past binnen de beschikbare 
bestedingsruimte. Tegelijkertijd vindt een geplande, reguliere vervanging 
plaats van hockeyveld 6. De sporttechnische ondergrond van dit veld wordt 
indien mogelijk hergebruikt bij aanleg van het semi-waterveld (op veld 8).  

Vanwege de nauwe betrokkenheid van de verenigingen bij de tot standkoming 
van dit besluit en de overeenstemming over locatie, ontwerp en realisatie is 
geen stadsronde nodig en is een raadsronde ingepland.  

Oorspronkelijk stond de besluitvorming gepland op 8/3/2016 en de hieraan 
voorafgaande raadsronde stond gepland op 23/2/2016. Op verzoek van de 
raad is deze raadsavond komen te vervallen. Om het vierde veld voor aanvang 
van het sportseizoen 2016-2017 te kunnen realiseren is het noodzakelijk dat 
de besluitvorming zoals oorspronkelijk gepland plaats vindt op 8/3/2016. 
Wanneer besluitvorming later plaatsvindt, is het niet mogelijk om het 
hockeyveld voor aanvang van het sportseizoen op te leveren, wat leidt tot 
ongemakken bij de hockeyvereniging omdat zij het seizoen dan aanvangen 
met 2 bespeelbare velden en 2 velden die nog niet speelklaar zijn.   

Inhoud  De ambitie om te komen tot aanleg van een 4
de

 hockeyveld is vertaald in de 
Programmabegroting 2015. Er is in het meerjareninvesteringsprogramma 
(MJIP) een bedrag van € 500.000 opgenomen ten behoeve van de realisatie 
van dit veld. De concrete vertaling is geland in de Programmabegroting 2016 
waarbij u heeft ingestemd met de realisatie in het Geusseltgebied. Het 
sportareaal hoeft niet te worden uitgebreid omdat gebruik wordt gemaakt van 
een bestaand voetbalveld. 

Inmiddels is het programma van eisen en het definitief ontwerp afgerond en is 
het investeringsbudget bekend inclusief de bijdrage van de  Maastrichtse 
Hockey Club. Het investeringbudget bedraag € 594.000 excl. btw, het 
investeringsbedrag bedraagt € 588.917 excl.btw. Het gemeentelijk aandeel 
bedraagt € 500.000 excl.btw. Via dit besluit wordt het krediet gevoteerd en kan 
de aanleg van het hockeyveld worden aanbesteed en uitgevoerd. 



 

 

 

 

 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Besluitvorming voor te bereiden 

Vervolgtraject Nadat positief is besloten, wordt de raad via het bijgevoegde raadsbesluit 
verzocht het benodigde krediet te voteren en het college de opdracht te 
verstrekken om tot aanleg van het veld over te gaan. Aansluitend wordt de 
opdracht door Maastricht Sport aanbesteed. Na gunning van de opdracht 
wordt in overleg met de aannemer overgegaan tot het opstellen van een 
planning rondom de aanleg van het vierde hockeyveld. Hierbij wordt rekening 
worden gehouden met de voor de aanleg benodigde klimatologische 
omstandigheden. Realisatie vindt bij een besluit op 8 maart 2016 plaats voor 
aanvang van sportseizoen 2016/2017. 

De raad wordt via informatiebrieven op de hoogte gehouden van de voortgang 
van de aanbesteding en realisatie van het hockeyveld. 

De gebruikers van Sportpark Geusselt worden via gebruikersoverleggen op de 
hoogte gehouden van de voortgang van de realisatie van het veld. 

  

Datum 8 maart 2016 

Voorzitter Jan Erckens 

Secretaris Fabienne Leenders 

Locatie Raadzaal 

Tijd 19:00 uur 

Fractiewoordvoerders 

 

De dames Eurlings (D66), Martens (SP), V.d. Wouw (VVD), de heren Steijns 

(SPM), Brüll (CDA), P. Frijns (MV), Peeters (PVM), Jacobs (PvdA) en 

Krabbendam (GL). 

Afspraken 

 

 

 

 

 

De voorzitter opent de vergadering. Vanwege de nauwe betrokkenheid van de 
verenigingen bij de totstandkoming van dit besluit, de overeenstemming over 
locatie, ontwerp en realisatie en het feit dat de gereserveerde middelen niet 
worden overschreden, is gekozen voor een raadsronde en geen stadsronde. 
Om het vierde veld voor aanvang van het sportseizoen 2016-2017 te kunnen 
realiseren is het noodzakelijk dat de besluitvorming vanavond plaatsvindt. Er 
zijn schriftelijk vragen gesteld, die middels een RIB zijn beantwoord. Vandaar 
dat aan u gevraagd wordt om, indien u de behandeling vanavond voldoende 
acht, ook vanavond nog tot besluitvorming over te gaan.  De wethouder geeft 
nog aan dat uit het bodemonderzoek gebleken is dat er sanering van de grond 
nodig is. Deze onvoorziene kosten kunnen worden gedekt uit de post 
onvoorzien, die hiervoor voldoende is. Er worden ter vergadering nog enkele 
aanvullende vragen gesteld. M.n.  over de mogelijkheid tot verplaatsing van 
de voetbalvereniging RKVCL naar het Geusseltpark. De wethouder geeft aan 
dat verhuizing van voetbalvereniging RKVCL naar het Geusseltpark mogelijk is, 
zowel voor wat betreft de verhuiskosten als ook de ruimte/capaciteit op het 
Geusseltpark.  
De vergadering wordt gesloten met de conclusie dat dit voorstel rijp is voor 
besluitvorming in de raadsvergadering van 8 maart 2016. 

 


